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Vážení spoluobčané, 

sestry a bratři, 

v roce 2012 jste mě vítali ve Vaší obci jako nového správce farnosti 
Mošnov. Čas letí, za námi je 5 let společného života a přichází čas 
loučení. Nastává období změn v rámci naší diecéze a mně je panem 
biskupem svěřena do správy nová farnost na Opavsku. 

Chtěl bych touto cestou poděkovat všem za Vaši spolupráci a za to, 
jak jste mě mezi sebou přijali. Velké poděkovaní patří všem farníkům 
a všem, kteří mi pomáhali starat se o kostel sv. Markéty a kapli ve 
Skorotíně. 

Velké díky patří členům zastupitelstva obce a vedení obce. Díky Vám 
se za 5 let společně s farností podařilo kus práce - oprava vstupní 
brány do areálu kostela, výměna střechy na kostele sv. Markéty, 
generální výměna elektroinstalace v kostele a během prázdnin by se 
měla uskutečnit oprava kanalizace kolem kostela i s novou drenáží. 

Za vše Vám všem chci vyslovit upřímné Pán Bůh zaplať.  

Farář 
P. ThLic. Tomasz Sebastian Juzskat, ThD. 

Klub důchodců 

Dne 8. dubna 2017 se uskutečnila v KD oslava 50. výročí založení 
Klubu důchodců v Mošnově. U prezentace byla pro každého 
připravena malá kapesní svítilna a bezpečnostní reflexní páska, jako 
věcná vzpomínka na tuto událost. V malém sále jsme připravili 
velikonoční výstavku doplněnou naší historií. Byly k nahlédnutí 
kroniky, celá alba fotografií a různá ocenění, která připomněla naše 
aktivity v minulých letech. Na starých dobových fotografiích jste 
mohli rozpoznat ty, kteří se věnovali klubové činnosti v minulosti. 
Jsme jim vděční za to, že máme na co navazovat. Spolu s pozvanými 



hosty se nás sešlo celkem 113. Po delší době mezi nás zavítali naši 
vrstevníci z družební obce Dražkovce v čele se starostkou Vierou 
Šalágovou, kteří dokonce svým vystoupením obohatili náš už tak 
bohatý a pestrý program. Průběh oslav moderoval pan Karel Dybal a 
postupně uváděl vystoupení žáků ZŠ a MŠ, cvičenek TJ, sólistku 
Slezského divadla v Opavě i hudební skupinu Dobráci ze sousedního 
Petřvaldu, která byla pro všechny milým překvapením.  
Mnozí si vzpomněli, že právě jejich hudba a zpěv provázely jejich 

mládí. Za jejich bicí 
soupravou se se svým 
uměním předvedl Vojta 
Dybal a přesto, že ho 
nebylo za bicími prakticky 
vidět, šlo mu to fakt 
skvěle. 
Nechyběla ani tombola a 
samozřejmě dobré jídlo, 
pití a mnoho pamlsků. 
Vše jsme připravili 
společnými silami, 

veřejně byla pochválena naše vrchní kuchařka p. Dana Kupčíková a 
to za ochotu a obětavost pro náš klub. Myslím si, že naše akce byla 
velmi zdařilá a dovolte mi, abych poděkovala všem, kteří se na ní 
podíleli. Především celému výboru klubu, který přípravě právě těchto 
oslav věnoval opravdu hodně svého volného času. 
 
Děkuji MUDr. Kateřině Klečkové za sponzorský dar, který nám 
věnovala. Děkuji Jiřině Majerové a Míši Ivánkové za provoz baru a 
obsluhu, panu Dybalovi za moderování a samozřejmě děkuji Obci 
Mošnov, která bezplatně zapůjčila prostory KD a spolu s finanční 
částkou 15 707,- Kč pomohla k tomu, aby naše oslava byla 
velkolepá. Snad se za pět let znovu sejdeme. 
 
2. června jsme jako každý rok využili prostory kynologického 
cvičiště a zde uspořádali smažení vaječiny. Tato akce je vždy i pro 
širokou veřejnost. Jsme jenom rádi, když mezi nás přijdou mladí lidé, 
stráví zde alespoň krátký čas a přijmou naše občerstvení. Letos nám 
přálo počasí, vypila se celá 50 l bečka, vaječinu jsme podávali ve 4 
etapách a k její výrobě bylo použito 190 vajec. 



 
18. srpna 2017 se uskuteční zájezd na výstavu do Olomouce a 
plánujeme i návštěvu ZOO na Svatém kopečku. Cena zájezdu je 
150,- Kč. Klub hradí vstupy. Zájemce zapisuje p. Hubáček.  
 
Hned následující den 19. srpna pořádáme opět v areálu 
kynologického cvičiště douzování kabanosu. Je to opět akce i pro 
veřejnost. 
 
Srdečně Vás na ni zvu 
Alena Pagáčová  

ZŠ a MŠ Mošnov 
 
Vážení mošnovští občané, 
dovolte mi, abych se s Vámi podělila ve druhém školním roce o 
všechny postřehy, které jste nám Vy, rodiče našich dětí a žáků, 
poskytli. 
Začátek roku byl ve znamení mnoha změn. Na naši školu nastoupili 
aprobovaní učitelé, zahájili jsme bezpečnější provoz v jídelně po 
úpravě podlahy. V rámci dalšího vzdělávání dětí jsme rozšířili 
nabídku knihovny a zahájili její pravidelný provoz, kdy jsme dětem 
umožnili půjčovat si knihy domů a začali s dětmi v rámci Čtenářské 
gramotnosti číst. Hned poté se rozběhly všechny připravované akce: 
Dny NATO, praktická výuka na dopravním hřišti v Kopřivnici, 
pouštění draků ve spolupráci s Klubem rodičů, novou akcí bylo 
spojení Dýňohraní a Štrůdlování, kdy jsme si pochutnávali na 
výtvorech našich maminek a babiček. Smysluplnou akcí byly 
Plavecký výcvik a Lyžařský kurz dětí a žáků, který probíhal na 
sjezdovce v Palkovicích a stál pedagogy spoustu hodin práce navíc. 
Protože všichni nemáme možnost vidět, připravili jsme pro děti 
Projekt k Mezinárodnímu dni nevidomých, během kterého si 
vyzkoušely některé běžné každodenní činnosti, které nevidomým 
znesnadňují život. Zahájila se projektová výuka s mezipředmětovou 
spoluprací mezi mateřskou a základní školou, jejíž součástí byly 
společné hodiny pro předškoláky, nácvik společného vystoupení při 
rozsvícení vánočního stromu a příprava Vánočního jarmarku. Opět 
proběhly předvánoční dílny pro děti a rodiče MŠ a ZŠ, uskutečnila se 
návštěva Divadla loutek v Ostravě na představení „Štědrý den 



malého Jakuba“. MŠ během roku opakovaně navštívila Myška 
Klárka a Veverka Terka, které si pro ně připravily divadelní 
představení. Děti MŠ a ZŠ se za spolupráce paní asistentky Bc. 
Ladislavy Jaroňové účastnily výletu vlakem do Štramberka. V rámci 
výročí narození H. CH. Andersena proběhl i další ročník Noci 
s Andersenem, kdy ve škole spaly téměř všechny děti. Po celý školní 
rok v MŠ pracujeme s novým Školním vzdělávacím programem pod 
názvem „Je nám dobře na světě“, v rámci kterého jsme zahájili 
spolupráci s MŠ Skotnice s cílem přiblížit dětem naši základní školu. 
Také vystoupení d ětí MŠ a ZŠ pro Klub důchodců se podařilo a 
všechny děti se stejně odpovědně připravují na slavnosti k 650 let 
výročí založení obce Mošnov. V rámci minimálního preventivního 
programu prevence patologických jevů probíhaly besedy ve 
spolupráci se sdružením Renarcon, připravované tradiční setkání 
s Mysliveckým spolkem Skotnice v závěru roku bude jistě zážitkem. 
Jako zástupce obce jsem po celý rok pracovala v realizačním výboru 
MAP, díky kterému jste se mohli bezplatně účastnit vzdělávání 
pořádaných MAP Kopřivnice. Za školu jsme připravili řadu aktivit, 
které by se měly realizovat v průběhu roku 2017 – 2019 z příspěvků 
Evropské unie. 
Všechny tyto akce u Vás měly velmi pozitivní ohlas, asi nejvíce si 
rodiče užili okamžiky, kdy společně se svými dětmi mohli tvořit, 
bavit se – a co si budeme povídat – zastavit se v tom běhu času a 
pronést pár slov se známými. Atmosféra byla skvělá, a proto mám 
v úmyslu rozšířit workshopy pro rodiče a děti nejen na období Vánoc 
a Velikonoc. Třeba svými nápady přispějete i Vy, protože bych je 
ráda pořádala častěji s využitím prostředí rekonstruované školní 
zahrady. I toto bude novinkou – obec připravuje projekt a po získání 
dotace zahájí její kompletní výstavbu. Už se moc těšíme. Zároveň 
jsem se setkávala v průběhu celého roku s požadavkem na zajištění 
kroužku pro děti v MŠ. I toto se nám podařilo, protože s novou 
vedoucí paní učitelkou připravujeme v MŠ projekt, na základě 
kterého bude konverzace v angličtině prolínat celým dnem a všemi 
činnosti s tím, že máme v úmyslu zajistit návaznost v podobě 
kroužku v 1. třídě. Doufám, že tuto novou aktivitu oceníte stejně jako 
zajištění dotace na výuku plavání pro žáky 1. - 5. ročníku, kdy se 
všechny děti budou účastnit výuky plavání bezplatně a to včetně 
dopravy. Obec tak ušetří prostředky, kterými plavání dotovala. 
Schopnost spolupráce, empatie, pohodu a vzájemnou toleranci se 



může člověk naučit pouze v „živém přenosu“. Někteří z nás měli 
letos příležitost si to ověřit. Práce pro Vaše děti nás všechny nabíjí a 
vidíme v ní smysl. Podařilo se nám získat pro školní družinu novou 
paní vychovatelku, do školy plně aprobovanou paní učitelku Mgr. 
Kateřinu Kovářovou, která má i další vzdělání – speciální 
pedagogiku. Jsou to právě speciální pedagogové, kteří drží každou 
školu, na které se objeví děti s potřebou podpůrných opatření, děti, 
které potřebují speciální pedagogickou diagnostiku a vedení. 
Mateřskou školu povede nová vedoucí učitelka paní Iveta Šrubařová, 
která je velmi úspěšná ředitelka MŠ. Školní rok ještě neskončil, 
všichni se těší na spolupráci s Vámi. Já si Vás dovoluji pozvat na 
všechny akce uveřejňované na našich webových stránkách, které 
budeme pořádat spolu s MŠ a Klubem rodičů. 
 
Závěrem chci Vám a Vašim dětem popřát mnoho krásných okamžiků 
během letní dovolené.                                                                                                                     
 
Mgr. Renáta Malášková 
Ředitelka školy 

 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 



 
Informace z Klubu rodičů 

 
Milí spoluobčané, dovolte mi pár řádků za Klub rodičů. Letošní 
sněhové podmínky nám opět nedovolily uskutečnit soutěž o stavbu 
nejlepšího sněhuláka a závody na bobech. První akce v novém 
školním roce pro naše milé děti byl společný výlet s rodiči a to 14. 
května do Zoo v Olomouci na Svatém Kopečku. Tento den bylo 
nádherné počasí a děti i rodiče si ho řádně užili. Olomoucká Zoo není 
až tak velká, po prohlídce se mohli účastníci zajít podívat ještě do 
baziliky Panny Marie, která je dominantou Svatého Kopečku a 
můžete ji vidět z širokého okolí. Další akcí byl dětský den v podání 
Klauna Pepina Pracka, jízdy na koních, vystoupení pejsků, a 
malování na obličej či 
podívanou našich malých 
fotbalistů při jejich zápase. Na 
oslavách obce 24. června nás 
čeká stánek s občerstvením, tak 
Vás srdečně zveme! Přijďte se 
občerstvit a podpořit naše děti. 
Poslední letošní akcí bude 
v úterý 27. června program 
s Veverkou Terkou a Myškou 
Klárkou, které se postarají o 
pasování našich předškoláků na 
školáky a rozloučení s našimi 
páťáky. 
 
Za klub rodičů Vám přejeme krásné léto a těšíme se na Vás na 
dalších akcích klubu. 
 
Eva Ryšavíková 
 
 
 
 
 
 



SDH Mošnov 
 
V sobotu 20. května proběhla na fotbalovém hřišti okrsková soutěž 
v požárním útoku mužů a žen. SDH  Mošnov spadá do okrsku Příbor,  
společně s  Hájovem, Trnávkou, Kateřinicemi, Prchalovem a 
Příborem. Soutěž je brána spíše jako tréninková a pro prověření 
techniky před zahájením sezóny. Kateřinice ani Trnávka se 
nezúčastnily. Soutěž vyhráli muži z Prchalova, mošnovští muži 
skončili na druhém místě. 
 
V polovině měsíce dubna proběhl sběr železného šrotu. Prvotní 
obavy z nedostatku železného šrotu se nepotvrdily. Hrubým odhadem 
jsme usoudili, že jsme naše i Vaše zahrady vyčistili o něco více, než 
v loňském roce. 
 
Poslední májový páteční večer jsme po tréninku mužů skáceli májku 
za účasti návštěvníku škvaření vaječiny, kterou připravoval „Na 
psíčkárně“ Klub důchodců. Tímto jsme pro letošek završili tuto 
květnovou tradici. 
 
Naše činnost se nyní zaměřuje na soutěžní družstva žáků a mužů, 
kterým se naplno rozjela sezóna. Dále se připravujeme na slavnosti 
obce Mošnov k 650 let výročí založení a v neposlední řadě na domácí 
soutěž zahrnutou do Moravskoslezské ligy. 
 
Rádi bychom Vás všechny pozvali 19. srpna na místní hřiště, kde ve 
12 hodin odstartuje první soutěžní družstvo. Určitě se můžete těšit na 
skvělé sportovní výkony, občerstvení v podobě jídla, alka i nealka. 
Po skončení denní soutěže a malé přestávce, odstartujeme od 21 
hodin noční soutěž.   
 
Soutěžní družstvo hasičů - mladší žáci 
 
Ani v zimě jsme nezaháleli a pravidelně jsme se scházeli v 
tělocvičně, kde jsme v mladých hasičích rozvíjeli formou různých her 
fyzičku, soutěživost, kolektivní spolupráci a samozřejmě spojování 
hadic na čas. V dubnu jsme se s jednou tříčlennou hlídkou zúčastnili, 
na zkušenou, branného závodu ve Fryčovicích. 



 
Letošní chladné jaro nás však nepustilo k tréninku s vodou na hřišti, 
přece jen zdraví je na prvním místě, věřím, že to doženeme! Milým 
překvapením byl pro nás zájem nových dětí, rozrostla se nám 
základna na 16 dětí, což nám umožňuje postavit na start i dvě 
družstva. 
 
Zatím jsme se zúčastnili čtyř soutěží. Za úspěch považuji dokončené 
útoky, bez zranění a zlepšení o 1-2 vteřiny oproti minulému roku, na 
tréninku někdy i o 5 vteřin! Konkurence je obrovská, letošní zatím 
nejlepší výsledek je z Paskova, s časem 22.70sec, což stačilo na 
dvanácté místo z 22 družstev. 
 
Velký dík patří rodičům, kteří nám pomáhají při organizaci tréninku a 
s dopravou na soutěže. 
 
Karel Dybal 
Jednotka SDH Mošnov 
 
Za uplynulé období jednotka SDH Mošnov vyjela k 4 zásahům. 
Dvakrát čerpání vody ze suterénu skladu firmy Free Zone Ostrava. 
Dalším výjezdem bylo pátrání po utonulé osobě v období silných 
dešťů na konci dubna. A jednou na signalizaci EPS v závodě MOBIS. 
Výjezdy proběhly bez potíží, vždy v počtu minimálně 4 hasičů. 
Snažíme se scházet na pravidelných školeních a věnujeme se i údržbě 
zásahového vozidla a hasičské zbrojnice. 
 
 
S přáním pohodového léta za JSDH Mošnov  
 
Velitel JSDH 
Bc. Pavel Klečka 

TJ Mošnov 

V posledním vydání obecního Občasníku jsme neuvedli konečné 
pořadí družstev přípravek v Krajské zimní lize v kopané z důvodu 
probíhajících finálových zápasů o umístění. V konečném pořadí se 



družstvo předpřípravky umístilo na 6. místě a družstvo přípravky na 
hezkém 4. místě. V měsíci dubnu začala pro družstvo mužů a 
družstvo přípravky jarní část okresních soutěží v kopané sezóny 
2016/2017 a skončila zápasem mužů dne 18. 6. 2017.  Družstvo 
mužů se s 10 výhrami a stejným počtem porážek umístilo v  

 

konečném pořadí na 10. místě z 16 účastníků IV. třídy okresní 
soutěže.  Družstvo přípravek navázalo jarními výkony na úspěšné 
podzimní výsledky a v celkovém pořadí se umístili na skvělém 2. 
místě z 11 účastníků okresní soutěže.  Z 20 zápasů kluci 14 utkání 
vyhráli, 2x remizovali a 4x odešli z hřiště poraženi. Tyto výsledky 
svědčí o velmi dobré "práci" trenérů. Pánům Pavlu Köttovi, Liboru 
Kuchařovi, Pavlu Pelzerovi, Romanu Klímkovi jménem vedení TJ 
děkuji za trpělivost a snahu, se kterou se dětem věnují.  

Děkuji všem, kteří aktivně s tréninky dětí pomáhají a také všem, kteří 
jezdí na zápasy a hráče hlasitě povzbuzují. 

Dětem přeji prázdniny plné nezapomenutelných zážitků a občanům 
pohodové bezstarostné letní dny i dovolené.  

Vladislav Majer    

 

 



Příjemné léto a krásně strávenou dovolenou přejí členové redakční 
rady… 
 
 

 
 
Ing. Martin Demel 
Mgr. Michal Janíček 
Lumír Kuchař DiS. 
Jana Rabinská 
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